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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns. 
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Förvaltningen ger återkoppling från kvarstående frågor från tidigare 
sammanträde:  
 

• Slyhögar i Smedslätten: Förvaltningen uppmanar rådet att 
skicka in i ”Tyck till ”-appen. Det har framkommit att 
förvaltningen inte kände till slyhögarna men ska nu göra ett 
platsbesök 

• Större trädplantor som inte klarat sig: Rådjur har betat ner 
plantorna vilket har skadat träden. Rådet framför önskemål 
att förvaltningen skyddar träden på ett bättre sätt 

• Besök från stadsmiljöenheten: Under början av nästa år 
kommer parkingenjörer att besöka rådet och informera om 
deras arbete  

 
Inkommer fråga vilka som projektleder pågående arbeten inom park 
och miljö. Förvaltningen besvarar att parkingenjörerna är 
projektledare för avdelningen.   
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 12 december 2024 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
 
Ärende 3: Byte av namn för verksamheter inom avdelning 
äldreomsorg  
BRO 2024/494 
Rådet ställer sig positiva till namnbytet.  
 
Ärende 5: Utredning om parkdrift i egen regi 
BRO 2024/331  
Rådet önskar framföra att de är nöjda med hur parkdriften har 
fungerat och skötts under senaste åren. Rådet ställer även frågan om 
parkdrift i egen regi kommer att generera högre kostnader. 
Förvaltningen prognostisera att driften kommer rymmas inom 
befintlig budget men att det kan vara en ökad kostnad initialt.  



 

 

 

 Protokoll 
 Sida 3 (4) 

 
 

Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 4 december 2024 
 

 
 
Ärende 6: Överenskommelse om idéburet offentligt partnerskap 
(IOP) mellan Bromma stadsdelsnämnd och den ideella föreningen 
Grannstödsföreningen Bromma 2025-2029 
BRO 2024/535 
Rådet ställer sig positiva till att partnerskapet fortsätter. 
 
Ärende 17: Svar på remiss – Motion om orosanmälan för äldre, KS 
2024/913 
BRO 2024/551 
Rådet frågar hur äldre kan komma i kontakt med förvaltningen i 
dagsläget om man har oro för en äldre. Förvaltningen besvarar att 
man kan komma i kontakt via kontaktcentret äldre direkt. 
Förvaltningen konstaterar att det finns utvecklingsmöjligheter 
avseende hur förvaltningen når ut till äldre.  
 
Rådet framför att de önskar att förvaltningen använder sig av 
vårdcentralerna för att nå fler äldre. Förvaltningen besvarar att det 
finns ett pågående samarbete med vårdcentralerna i Bromma att de 
ska kunna tillhandahålla information om äldreomsorgen.  
 
Ärende 18: Svar på remiss – Plan ärende på samråd – Del av 
Eneby 1:1, Ögat 1 m.fl. 
BRO 2024/566  
Rådet framför att de saknar en konsekvensanalys för äldre och 
önskar att de blir mer synliga i förvaltningens svar. Förvaltningen 
besvarar att de synpunkter som rådet haft har lyfts in i 
förvaltningens svar. Förvaltningen tar med sig rådets önskemål om 
att ta upp en särskild punkt som avser äldrekonsekvensanalys.  
 
Ärende 21: Svar på remiss – Prioriterat gångvägnät för Stockholms 
stad. Beslut om antagande, KS 2024/745 
BRO 2024/567 
Rådet tillstyrker förslaget och ställer sig särskilt positiva till att det 
de krav som lyfts har beaktat tillgänglighet för äldre. Rådet lyfter 
även att det är bra att även fotgängare prioriteras.  
 
Rådet lyfter under punkten även en särskild fråga avseende 
medborgarförslag. Förvaltningen beskriver hur medborgarförslagen 
kommer hanteras framledes.  
  
 
Tema: Information om inkomna lex Sarah och lex Maria under 
2024 
Förvaltningen visar en sammanställning av inkomna rapporter om 
lex Sarah och lex Maria som inkommit under året.  
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Förvaltningens rapport  
Förvaltningen ger kort information om:  
 

• Förebyggande verksamheten tilldelades 
kvalitetsutmärkelsen vid en ceremoni i stadshuset under 
föregående vecka  

• Chefstrukturen är vilande i vissa delar för avdelning 
äldreomsorg. En ny titulatur har tillämpats i äldreomsorgens 
utförarverksamheter,  

• Rekrytering av ny avdelningschef är pågående  
• Fokus finns på verksamhetsplan 2025 samt införandet av ny 

socialtjänstlag samt arbete med god och nära vård 
• Verksamheterna har en god bemanning inför kommande 

julledigheter 
 
Rådets rapporter 
Rådet redovisar att de besökt Mälarbackens vård- och 
omsorgsboende. De beskriver att de haft ett positivt möte och att de 
fått en tydligare bild över ett förändrat vårdbehov hos de boende. 
Bland annat finns fler sjukare äldre samt personer med psykiatriska 
nedsättningar. 
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera.  

Övriga frågor 
• Rådet lyfter att de gärna får information om vad som gäller 

vid försäkringar på vård- och omsorgsboenden. 
• Rådet har även önskemål om att förlägga rådets 

sammanträden ute på äldreomsorgens verksamheter under 
2025 

 
Nästa sammanträde 
15 januari klockan 14.30 
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